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ACTA DE LA SESSIÓ Nº 8/2016, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’ AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL CATORZE DE JULIOL DE DOS MIL SETZE. 
 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

catorze de juliol de dos mil setze, essent les vint-i-una hores y set minuts (21:07 hores). 
 

Presideix el Sr. Alcalde, D. Joan Carles Pérez Pastor, assistint els regidors/as D. Antonio 
Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena 
Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); 
D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal Socialista); D. 
José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. 
Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup 
Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals). 

 
Els regidors D. Antonio Pérez García i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 

Popular) s'incorporen a la sessió una vegada iniciada la mateixa. Concretament el primer, el Sr. 
Pérez García, s'incorpora durant el tractament del punt 9 de l'Ordre del dia sent les 21:35 hores; i la 
segon, Sra Sisternes Martorell, durant el tractament del punt 9 de l'ordre del dia sent les 21:46 hores. 

 
D. Francisco López Trigueros (del Grup Municipal Popular) s'absenta de la sessió durant el 

tractament del punt 9 de l'orde del dia, sent les 21:41 hores, reincorporant-se a la mateixa durant 
tractament del esmentat punt 9 de l'orde del dia, sent les 21:44. hores. 

 
Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals. Així 

mateix assisteix l’Interventor de l’Ajuntament de Canals D. Vicente Sancho-Miñana Sanchez. 
L’Interventor de l’Ajuntament abandona la sessió, no reincorporant-se a la mateixa, amb el 

permís de la presidència, durant el tractament del assumpte del punt 9 de l'orde del dia, sent les 21:32 
hores. 
 

Havent-se comprovat la presència del President i del Secretari, així com l’existència del 
quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar 
d’acord amb el següent,  
 

ORDRE DEL DIA 
 
1.- DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS 

 

PART RESOLUTIVA 

 
 2.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 

-Minuta 3 de 31 de març del  2016. 
-Minuta 4 de 18 d’abril del  2016. 
 

 3.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1.- PROPOSTA D’ALCALDÍA SOBRE FESTES LABORALS DE CARÀCTER LOCAL PER A 
L’ANY 2017. 
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4.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
 

4.1.- PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE D’EDUCACIÓ SOBRE CONTINUÏTAT DEL 
SERVEI D’ESCOLA INFANTIL I PRORROGA DEL CONTRACTE DE GESTIÓ DE L’ESCOLA 
D’EDUCACIÓ INFANTIL LA TORRETA CURS 2016/2017. 
 

4.2.- PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE MEDI AMBIENT AMB RELACIÓ A LA 
APROVACIÓ DEL CONVENI DE COLABORACIÓ ENTRE LA DIPUTACIÓ PROVINCIAL DE 
VALENCIA I L’AJUNTAMENT DE CANALS, PER A LA REALITZACIÓ DE L’OBRA “REGENERACIÓ 
D’UN ESPAI PÚBLIC DEGRADAT AM LA TIRA DEL REI CANALS”. 
 
 
 5.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES. 
  
 5.1.-  EXPEDIENT 2/2016 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CREDITS. 
 
 5.2.- ESTABLIMENT TAXA PRESTACIÓ DE SERVEIS DE MATRIMONIS CIVILS. 
 
 6.- ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

 
 7.- DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 

 
8.- DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 

PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
9.- PRECS I PREGUNTES. 

 

 
 
 
1.- DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS 

 
 1.1. Es dona compte dels escrits  de la Tècnica del servei de desenvolupament local i serveis 

públics amb relació als informes previs de l'Administració competent per raó de matèria, en el qual 

s'assenyale la inexistència de duplicitats, i de l'Administració que tinga atribuïda la tutela financera 

sobre la sostenibilitat financera de les noves competències als que al·ludeix l'article 7.4 de la Llei 

7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, amb referència a BEQUES DE 

FORMACIÓ PER A REALITZAR PRÀCTIQUES PROFESSIONALS (diligència de 21 de juny de 2016) 

La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 1.2. . Es dona compte dels acords del Jurat Provincial d'Expropiació, de data 26 d'abril de 
2016, (RE nº 2224, de 13 maig de 2016) amb referència als expedients 130/2016, 129/2016 i 
13/2016, respecte de finques afectades per la reserva de sòl escolar, en la qual es fixen els següents 
preu justos totals:43.066,09€, 158.890,01€  i 130.537,51€, respectivament. 
 

La Corporació Municipal queda assabentada. 

I
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 1.3. Es dona compte de dos Resolucions de l’Alcaldia, les dos de data 12 de juliol de 2016, 
adoptades en l’exercici de atribucions delegades pel Ple, en les que s’acorda interposar recurs 
contenciós front als acords del Jurat Provincial d'Expropiació, de data 26 d'abril de 2016, (RE nº 2224, 
de 13 maig de 2016) amb referència als expedients 130/2016, 129/2016 i 13/2016. 
 

La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 1.4. Es dona compte de la interlocutòria (Auto) de l'Audiència Nacional de data 25 de maig de 
2016 (RE nº 2647, de 1.06.2016), recaigut com a conseqüència d'escrit d'oposició formulat per 
l'Ajuntament a l'execució forçosa de la sentència dictada en el PO 172/14 relativa a Cànon 
d'abocaments de 2006 (període 01.01 a 14.08). La interlocutòria (Auto) desestima l'incident 
d'execució plantejat per l'Ajuntament amb imposició de costes a la promotora de l'incident. 
 

La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 1.5. Es dona compte de l'informe dels tècnics municipals (Arquitecte i Enginyer Tècnic 
Industrial) de data 13 de maig de 2016 amb relació amb la Moció presentada pel Grup Municipal 
Reiniciem Canals "Moció per iniciar l'expedient que valore la gestió directa de l'aigua potable a 
Canals" 

 
La Corporació Municipal queda assabentada. 

 
 1.6. Es dona compte de l'ofici, i documentació annexa, de data 5 de juliol de 2016, subscrit 
per l'Interventor Municipal, en el qual s'assenyala (original en castellà): 
 “En cumplimiento a lo previsto en el artículo 207 del Texto Refundido de la Ley Reguladora de 
las Haciendas Locales, relativo a la información periódica para el Pleno de la Corporación, adjunto 
acompaño la documentación que a continuación se relaciona, toda ella referida al primer semestre del 
ejercicio 2016 de conformidad con la Regla 52 de la Instrucción de Contabilidad y la Base 46ª del 
presupuesto vigente. 
 -Estado de ejecución del presupuesto de gastos corriente. 
 -Estado de ejecución del presupuesto de ingresos corriente. 
 -Estado de tesorería con su correspondiente Acta de Arqueo.(...)” 
 
 Annex Estat d'execució del pressupost de despeses corrent (es reprodueix l'última fulla) 
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 Annex Estat d'execució del pressupost d'ingressos corrent.  

Impreso el 05/07/2016 alas 07:54ESTADO DE EJECUCIÓN DEL PRESUPUESTO DE GASTOS
Ajuntament de Canals
Ejercicio: 2016
Ejercicio corriente
Periodo de listado desde: 01/01/2016 hasta: 30/06/2016 Estado de operaciones: Contabilizadas

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA/ VINCULACIÓN PREV. INICIALisiRC UTILIZADLE AUTORIZACIONES DISPOSICIONES OBLIGACIONES ÓRDENES DE PAGO REINT. PAGO PTE. EJECUCIÓN
DESCRIPCIÓN PREV. DEFINITIVA DISPON. PRESUP. SALDO RC UTIL SALDO AUT. SALDO DISPON. SALDO OBUG. PAGOS EFECTIVOS i si

Orgánica 45 75.845,99
87.945,98

0,00
7.735,63

76.912,01
23.025,69

57.184,66
24,83

57.159,83
16.251,97

40.907,86
0,00

40.907,86
38.802,82

0,00 47.038,12
2.105,04

TOTAL 8.368.768,98 0,00 6.164.790,62 6.825.586,27 6.380.330,03 4.143.195,95 4.143.195,95 0,00 6.507.026,39
10.650.222,34 2.209.985,24 1.614.650,83 445.256,24 2.237.134,08 0,00 4.119.768,17 23.427,78

Pág. 55
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 Annex Estat de tresoreria amb la seua corresponent Acta d'Arqueig. (es reprodueix document 
de conciliació bancaria) 
 

Estado de ejecución del presupuesto de ingresos Impreso el 05/07/2016 alas 15:25

Ajuntament de Canals
Ejercido: 2016
Ejercido corriente
Periodo de listado desde: 01/01/2016 hasta: 30/06/2016 Estado de operaciones: Contabilizadas

APLICACIÓN PRESUPUESTARIA PREV. INICIAL CZC DR RECONOCIDOS DR ANULADOS RATIO /NCR. EFECTIVOS 1uno DEV. DE INGRESOS PTE. EJECUCIÓN
DESCRIPCIÓN PREV. DEFINITIVA SALDO DE CIC PTE. DE COBRO DR CANCELADOS *> DR IE LÍQUIDOS * IE DII EFECTIVO

2016-87000 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 302.490,59
REMANENTE DE TESORERIA PARA GASTOS GENERALES 302.490,59 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00
2016-87010 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 1.446.402,84
REMANENTE DE TESORERIA PARA GASTOS CON FINANCIACION AFECT 1.446.402,84 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Articulo 87 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 1.748.893,43
1.748.893,43 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00

Capitulo 8 18.030,36 0,00 9.015,18 0,00 0,51 1.395,16 0,00 1.757.908,61
1.766.923,79 0,00 7.620,02 0,00 1.395,16 15,48 0,00

TOTAL 8.368.768,98 3.774.794,23 3.712.634,24 110.896,57 35,60 2.392.412,99 65.005,27 6.515.977,06
10.117.662,41 2.133.410,03 1.271.279,33 52,32 2.330.406,02 64,70 62.006,97

Pág. 10
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La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 
 2.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 

2.1.-Minuta 3 de 31 de març del 2016. 
 
No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  

Minuta 3/2016, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles 
Pérez Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal 
Compromis); D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda 
(del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González 
(del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª 
Maria Celia Bononad Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. 
Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla 
Aparici Perez (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana 
 
 
2.2.-Minuta 4 de 18 d’abril del  2016. 

 
No produint-se observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits  la  

Minuta 4/2016, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles 
Pérez Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal 

¡H~
j L J:NT iviEINTI"

i~> E O ANALS

m OK C:ONCI NACIóN BANCAR I A
FECI l /X : 30 l>K JUNIO OE 2010

Entidad Saldo Banco Saldo contable Motivo diferencia

Bankia
Bankia— T.Empleo

22.8 1 1,62
1 1 8.43

22.8 1 1 .62
1 18.43

_ ___
Cajamar 24.335,56 24.335.56 —
Caixabank 18.079.22 1 8.079.22 —
BBVA-UC1. 248.348.98 248.348.98 —
B.Bilbao Vizcaya 1 5.989.4 1 1 5.989.41 —
Caixa Popular c/c 1 2.946.09 12.946.09 —
Caixa Popular Xarxu
Libres ele text C'V

40. 1 39.98 40.1 39.98 —
Caixn Ontinyent 9.078.32 9.078.32 —
Oanco Santander:
CV2 1 1 4005-468 434.539.91 434.539.9 I —
CT/25 1 4006456 O.— O.

TOTAL: 826.387.52 826.387.52

El . /\ I .CALDE

/ £ov-

JLanals, 1 de julio de 2016

F/I . I'NWJ RVF- NTOR

=>/

ORERA
Jcz /> .

Joan Caries Pórcz Pastor Vicente Sancho-Miñana Sánchez Amparo Sanchis Alminana*

"LA LLOCA"

IJ^£i. do la ViEl, -.* - Tel . 96 224 OI 26 - Fax 96 224 23 19 - -46650 CANALS
vv W.CT.1na ls.es
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Compromis); D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda 
(del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González 
(del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª 
Maria Celia Bononad Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. 
Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla 
Aparici Perez (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 

la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana 
 
 
 3.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1.- PROPOSTA D’ALCALDÍA SOBRE FESTES LABORALS DE CARÀCTER LOCAL PER A 
L’ANY 2017. 

 
Es dóna compte de la Proposta de l’Alcalde de 29 de juny de 2016, que va ser dictaminada 

favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Coordinació Administrativa, Benestar Social i 
Govern Obert, en sessió celebrada el dia 4 de juliol de 2016, i que se sotmet a votació en el present punt. 

 
. . . 

 
No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 

donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  
 

. . . 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

“ANTECEDENTS 

 1.- Procedeix que pel Ple, a fi de concretar el calendari laboral per a l'exercici 2017, es 
proposen 2 dies de festivitat local.  
 2.- És tradicional, durant les Festes Patronals d'este municipi, la celebració del dia 17 de 
gener en honor al patró de la localitat Sant Antoni Abad. 
 3.- En la Fira de setembre, pel Ple de 27 de setembre de 1979 en el punt 5.A, es va adoptar 
l'acord següent: “Traslladar la celebració de la tradicional Fira d'esta població al mes de setembre de 
cada any, començant el divendres anterior al tercer diumenge del dit mes, acabant el referit tercer 
diumenge”, sent voluntat d'esta corporació mantindre l'esmentat criteri. 
 

FONAMENTS DE DRET 

 A) L'apartat 2 de l'article 37 del Reial Decret Legislatiu 1/1995, de 24 de març, pel que 
s'aprova el text refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors establix: 

“2. Les festes laborals, que tindran caràcter retribuït i no recuperable, no podran excedir 
catorze a l'any, de les quals dos seran locals. En qualsevol cas es respectaran com a festes d'àmbit 
nacional les de la Nativitat del Senyor, Any nou, 1 de maig, com a Festa del treball, i 12 d'octubre, 
com a Festa nacional d'Espanya. 
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 B) Per la seua banda, el Reial Decret 2001/1983, de 28 de juliol, sobre Regulació de la 
Jornada de Treball, Jornades Especials i Descansos, en l'article 46, assenyala: 

“Seran també inhàbils per al treball retribuïts i no recuperables, fins a dos dies de cada any 
natural amb caràcter de festes locals que per tradició li siguen pròpies en cada municipi, determinant-
se per l'autoritat laboral competent -a proposta del Ple de l'Ajuntament corresponent- i publicant-se en 
el Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma i, si és el cas, en el Butlletí Oficial de la província.” 

 
A la vista de tot el que antecedeix l’Ajuntament en Ple acorda: 
 

 PRIMER. Establir com a dies festius inhàbils per al treball retribuïts i de caràcter no 
recuperable per a l'any que ve 2017 els següents: 
 

 Dia 17 de gener del 2017. ( Sant Antoni) 

 Dia  15 de setembre del 2017 (divendres, “Fira de setembre”) 
 

SEGON. Remetre certificat de la present a la Direcció Territorial de la Conselleria d'Economía 
Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball.” 
 

4.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
 

4.1.- PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE D’EDUCACIÓ SOBRE CONTINUÏTAT DEL 
SERVEI D’ESCOLA INFANTIL I PRORROGA DEL CONTRACTE DE GESTIÓ DE L’ESCOLA 
D’EDUCACIÓ INFANTIL LA TORRETA CURS 2016/2017. 
 

Es dóna compte de la Proposta del Regidor delegat d’Educació de 16 de maig de 2016 (original 
en castellà), que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Societat, 
Cultura, d’Urbanisme i Medi Ambient, en sessió celebrada el dia 20 de maig de 2016, i que se sotmet a 
votació en el present punt. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  
 

 
. . . 

 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTES. 
 

1.- El Ayuntamiento de Canals, es titular de una escuela de Educación Infantil de primer ciclo, 
de 0 a 3 años, cuya gestión se realiza de forma indirecta a través de una concesión. 

2.-Que con fecha 1 de julio de 2008, el Ayuntamiento pleno aprobó por unanimidad la 
propuesta de la Mesa de Contratación de fecha 26 de junio de 2008 relativa a adjudicar el contrato de 
gestión del servicio público de Escuela Infantil La Torreta a la empresa Cooperativa de Professors de 
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Xiquets de Canals, C.V, percibiendo, anualmente, del Ayuntamiento de Canals, una subvención de 
30.000.- euros, más la correspondiente actualización.  

3.- Que con fecha 3 de septiembre de 2008 se firmo el contrato de Gestión del Servicio 
Público de Escuela de Educación Infantil La Torreta, entre el Ayuntamiento de Canals y la Coop de 
Professors de Xiquets de Canals, CV. 

4.- Que la duración del contrato viene reflejada en la cláusula Décima del Pliego de 
condiciones jurídicas y Económico-administrativas que rigen el contrato y es de un año prorrogable 
anualmente, de forma expresa, hasta un total de 10 años.  

5.- Que la cláusula quinta del Pliego de condiciones jurídicas y Económico-administrativas 
que rigen el contrato  contempla la revisión de la subvención, variándose en el mismo importe que 
varíe el IPC de los 12 meses anteriores al del inicio del curso escolar. 

6.- Que se ha iniciado ya el periodo de matriculación para el curso 2016-17. 
7.- Tratándose la educación, de una competencia que no es propia ni atribuida por delegación 

a esta Administración municipal, en los términos del artículo 7, y a la vista de los Informes emitidos, 
con fecha 11 de noviembre de 2015 se presentó solicitud de informe sobre inexistencia de 
duplicidades previsto en el artículo 7.4 de la Ley 7/85 de 2 de abril Reguladora de las Bases de 
Régimen Local para el ejercicio de competencias distintas de las propias y de las atribuidas por 
delegación, concretamente para las siguientes actividades: 

1.- Educación permanente de adultos, 
2.- Gabinete Psicopedagógico 
3.-  Escuela Infantil. 
8.- Que, por la Administración competente, se han emitido los informes preceptivos y 

vinculantes, con carácter favorable previstos en el articulo 7.4 de la Ley 7/85 de 2 de abril Reguladora 
de las Bases de Régimen Local: 

1.- El Director General de Administración Local en  fecha 29 de febrero de 2016, en el que se 
señala la inexistencia de duplicidades, y 
2.- El Director General de Presupuestos en fecha 13 de abril de 2016 acerca de la 
sostenibilidad financiera de las  competencias.  
9.- Que existe retención de créditos e informe de intervención sobre existencia de créditos de 

fecha 16 de mayo de 2016. 
10.- Que existe informe favorable de la Técnica del Servicio de Desarrollo Local y Servicios 

Públicos de 16 de mayo de 2016. 
11.- Que existe informe fiscalizando de conformidad el expediente, de fecha 26 de mayo de 

2016. 
FUNDAMENTOS JURÍDICOS 

 
A.- Que la aprobación de la Ley 27/2013, de 27 de diciembre, de racionalización y 

sostenibilidad de la Administración Local ha provocado un cambio en el régimen de  competencias de 
las entidades locales. El régimen de competencias de los municipios, viene ahora,  señalado en el 
artículo 7 de la Ley de Bases de régimen Local, según la nueva redacción dada por la Ley 27/2013, 
de 27 de diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la Administración Local. Este artículo 
distingue entre las competencias propias de los municipios (art 25 de la LBRL), las atribuidas por 
delegación (art 27 de la LBRL)  y las distintas de las anteriores que solo se podrán ejercer cuando no 
se ponga en riesgo la sostenibilidad financiera del conjunto de la Hacienda municipal y no se incurra 
en un supuesto de ejecución simultánea del mismo servicio con otra administración pública. 

 
En este sentido el artículo 7.4 de la Ley de Bases de Régimen Local, según redacción dada 

por la Ley 27/2013, de 27 de diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la Administración Local, 
establece que “las Entidades Locales solo podrán ejercer competencias distintas de las propias y de 
las atribuidas por delegación cuando no se ponga en riesgo la sostenibilidad financiera del conjunto 
de la Hacienda municipal, de acuerdo con los requerimientos de la legislación de estabilidad 
presupuestaria y sostenibilidad financiera y no se incurra en un supuesto de ejecución simultánea del 
mismo servicio público con otra Administración Pública. A estos efectos, serán necesarios y 
vinculantes los informes previos de la Administración competente por razón de materia, en el que se 
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señale la inexistencia de duplicidades, y de la Administración que tenga atribuida la tutela financiera 
sobre la sostenibilidad financiera de las nuevas competencias”.  

B.- La competencia que nos ocupa versa sobre el  mantenimiento y gestión de escuelas de 
educación infantil de primer ciclo de titularidad pública, ésta, no viene reflejada como propia de los 
municipios en el artículo 25 de la Ley de Bases de Régimen Local, según redacción dada por la  Ley 
27/2013, de 27 de diciembre, de racionalización y sostenibilidad de la Administración Local por lo que 
procede la obtención de los informes previstos en el artículo 7.4 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, 
reguladora de las Bases de Régimen Local, para el ejercicio de las competencias de los entes locales 
distintas de las propias y de las atribuidas por delegación viene regulado en la Comunidad Valenciana 
por la Orden 1/2015 de 26 de mayo, conjunta de la Conselleria de Presidencia y Agricultura, Pesca, 
Alimentación y Agua, y de la Conselleria de Hacienda y Administración Pública. 

En este sentido el Ayuntamiento de Canals ha solicitado los informes preceptivos y 
vinculantes previstos en el artículo 7.4 de la Ley 7/1985 para el ejercicio de competencias distintas de 
las propias y de las atribuidas por delegación en materia de Educación, y entre otras, concretamente 
para la Escuela Infantil, los informes preceptivos y vinculantes, de carácter favorable, emitidos por la 
Administración competente son: 

1.- El Director General de Administración Local en  fecha 12 de febrero de 2016, en el que se 
señala la inexistencia de duplicidades, y 

2.- El Director General de Presupuestos en fecha 13 de abril de 2016 acerca de la 
sostenibilidad financiera de las  competencias. 

C.- Que, de conformidad con el prevenido en el punto 2 de la Disposición segunda del Texto 
Refundido de la ley de contratos del sector público aprobado por el Real decreto legislativo 3/2011, de 
14 de noviembre, el Pleno del Ayuntamiento es el órgano municipal competente en el expediente de 
contratación, por tratarse de un servicio con una duración superior a 4 años, no obstante,  hay una 
delegación del Pleno de la Corporación en la Junta de Gobierno Local por acuerdo pleno de 14 de 
julio de 2015. 

D) Que el artículo 23 -2 del Real Decreto legislativo 3/2011, de 14 de noviembre, por el cual 
se aprueba el Texto Refundido la ley de contratos del sector público, dice: "El contrato podrá prever 
una o varias prórrogas siempre que sus características permanezcan inalterables durante el periodo 
de duración de estas y que la concurrencia para su adjudicación se haya realizado teniendo en 
cuenta la duración máxima del contrato, incluidos los periodos de prórroga. 

La prórroga se acordará por el órgano de contratación y será obligatoria para el empresario, 
salvo que el contrato expresamente prevea el contrario, sin que pueda producirse por el 
consentimiento tácito de las partes. 

A la vista de todo lo que antecede el Ayuntamiento Pleno  acuerda: 
 
PRIMERO.- Aprobar la Prorroga  del contrato de gestión del servicio público de Escuela 

Infantil La Torreta a la Empresa Cooperativa de Professors de Xiquets de Canals, Cooperativa 
Valenciana, por periodo del curso escolar 2016-2017 que va desde el 1 de septiembre de 2016 a 31 
de agosto de 2017, en las mismas condiciones del contrato inicial, siendo el importe a percibir 
anualmente del Ayuntamiento de Canals en concepto de subvención: 32.233’08 euros más/menos el 
IPC de los 12 meses anteriores al del inicio del curso escolar. 

 
SEGUNDO.- Notificar a la Cooperativa de Professors de Xiquets de Canals, C.V. 
 
TERCERO.- Comunicar a los Servicios de Intervención y Desarrollo Local, Patrimonio y 

Servicios Públicos a los efectos oportunos.” 
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4.2.- PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE MEDI AMBIENT AMB RELACIÓ A LA 
APROVACIÓ DEL CONVENI DE COLABORACIÓ ENTRE LA DIPUTACIÓ PROVINCIAL DE 
VALENCIA I L’AJUNTAMENT DE CANALS, PER A LA REALITZACIÓ DE L’OBRA 
“REGENERACIÓ D’UN ESPAI PÚBLIC DEGRADAT AM LA TIRA DEL REI CANALS”. 
 

Es dóna compte de la Proposta de la Regidora delegada de Medi Ambient  de 24 de maig de 
2016 (original en castellà), que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa 
de Societat, Cultura, d’Urbanisme i Medi Ambient, en sessió celebrada el dia 20 de maig de 2016, i que 
se sotmet a votació en el present punt. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

ANTECEDENTES 
 
PRIMERO: Que con fecha 11 de diciembre de 2015 se remite a este Ayuntamiento modelo del 

Convenio de colaboración entre la Diputación de Valencia y el Ayuntamiento de Canals, para la 
realización de la obra “Regeneración de un Espacio Degradado en la Tira del Rei Canals. 

 
SEGUNDO: Que con fecha 24 de mayo de 2016 se emite informe favorable del Técnico Medio 

de Gestión ambiental y con el visto y conforme de la Técnica del Servicio de Desarrollo Local del  
Ayuntamiento de Canals. 

 
TERCERO: Que el texto del convenio es el siguiente: 
 
“CONVENIO ENTRE LA EXCMA. DIPUTACION DE VALENCIA Y EL AYUNTAMIENTO DE CANALS 

PARA LAS OBRAS DE “REGENERACIÓN DE UN ESPACIO DEGRADADO EN LA TIRA DEL REI CANALS”, EN 
EL MUNICIPIO DE CANALS  

En Valencia a    
 
REUNIDOS 
 
D. Jorge Rodríguez Gramage , Presidente de la Diputación Provincial de Valencia, en  nombre y 

representación de la misma, en virtud de lo dispuesto en el artículo 34.1 b) de la Ley 7/1985, Reguladora de las 
Bases de Régimen Local, en cumplimiento de lo acordado por Decreto     , de fecha            , asistido por D. Vicente 
Boquera Matarredona, Secretario General de la Diputación, en el ejercicio de las funciones de fedatario público que 
le atribuye el artículo 92 bis 1 a) de la citada Ley Reguladora de las Bases del Régimen Local. 

 
Y D. Joan Carles Pérez Pastor, Alcalde Presidente del Ayuntamiento de Canals, facultado para este acto 

por decreto nº             de    fecha, asistido por el Sr. Secretario D.         , como fedatario y asesor legal preceptivo. 
 
Ambas partes se reconocen capacidad suficiente para suscribir el presente Convenio, y a tal efecto, 
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EXPONEN 
 
I.- De conformidad con el artículo 36 de la Ley 7/85, de 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen 

Local, son competencias propias de la Diputaciones, entre otras, la coordinación de los servicios municipales entre 
sí, para la garantía de la prestación integral y adecuada, a que se refiere el artículo 31.2.a), y la asistencia y la 
cooperación económica y técnica a los municipios, especialmente los de menor capacidad económica y de gestión, 
así como la prestación de los servicios de carácter supramunicipal, y en su caso, supracomarcal. 

 
II.- Consecuentemente con la normativa señalada, la Excelentísima Diputación Provincial de Valencia 

aprobó en la sesión plenaria de 18 de diciembre de 2012, la modificación de las normas para la concesión de 
subvenciones destinadas a la recuperación ambiental de espacios degradados. 

  
III.- El Ayuntamiento de Canals ha solicitado de esta Diputación que se lleven a cabo las actuaciones 

necesarias para la obra de “Regeneración de un espacio degradado en la tira del rei Canals” en el municipio de 
Canals, al amparo de la normativa precitada. 

 
IV.- Atendido que existe informe favorable de Intervención de la Diputación de Valencia de fecha              

unido al expediente. 
 
Por todo lo anterior las partes firmantes suscriben el presente Convenio de cooperación de acuerdo con las 

siguientes 
 
ESTIPULACIONES 
 
PRIMERA.- OBJETO. 
 
El presente Convenio tiene por objeto determinar la participación de la Diputación Provincial de Valencia y 

el Ayuntamiento de Canals en la financiación y ejecución de las obras de “Regeneración de un espacio degradado 
en la tira del rei Canals” en el municipio de Canals. 

 
Las obras, cuyo presupuesto asciende a 60.499,61 euros, IVA incluido, incluyen la previsión para 

asistencias técnicas y construcción, de los cuales 49.999,68 euros corresponden al importe de la base imponible y  
10.499,93 euros al IVA. 

 
 
SEGUNDA.- PARTICIPACIÓN DE LA DIPUTACIÓN. 
 
En relación con las actuaciones objeto del presente Convenio, corresponde a la Diputación de Valencia: 

a) Contratar y ejecutar la obra de conformidad con la normativa de contratación del sector público. 
b) Financiar el 80 % del coste de las obras, lo que supone la cantidad de 48.399,69 euros. Todo ello sin 

perjuicio de las modificaciones que, de acuerdo con la normativa sobre contratación del sector público 
puedan introducirse durante la ejecución de la obra, y teniendo en cuenta que los contratos menores no 
podrán sobrepasar, en el caso de contratos de obra, la cantidad de 50.000 euros (IVA excluido).  

c) Asumir la supervisión y coordinación técnica de las obras, emitiendo informe técnico a la finalización de las 
mismas, donde se contrasten las obras realizadas con las soluciones planteadas en el proyecto aprobado al 
efecto. 
d) Recibir las obras conjuntamente con el Ayuntamiento una vez concluidas éstas. 
 
TERCERA.- PARTICIPACIÓN DEL AYUNTAMIENTO. 
 
En relación con las actuaciones objeto del presente Convenio, corresponde al Ayuntamiento de Canals: 

a) El Ayuntamiento firmante se compromete a aportar el 20 % restante del coste total de las obras, lo que 
supone la cantidad de 12.099,92 euros, sin perjuicio de las modificaciones que, de acuerdo con la 
normativa sobre contratación puedan introducirse. Dicha cantidad se hará efectiva en el plazo de un mes, a 
contar desde la recepción por el Ayuntamiento de la notificación del decreto de aprobación inicial de cada 
certificación, en la parte proporcional que le corresponde de acuerdo con lo establecido en esta cláusula. 

b) Asumir la dirección técnica de las obras y la coordinación de seguridad y salud, así como los gastos 
que comporta dicha dirección. 

c) Asumir los gastos correspondientes a los honorarios de redacción del proyecto. 
d) Recibir las obras conjuntamente con la Diputación una vez concluidas estas. 
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CUARTA.- COMPROMISOS ECONÓMICOS DE LAS DISTINTAS ADMINISTRACIONES. 
 

a) Ambas partes firmantes se comprometen a consignar en sus presupuestos y hacer efectivas las cantidades 
derivadas de su participación económica en el presente Convenio de acuerdo con lo estipulado. 

b) Si el Ayuntamiento de Canals recibe otras ayudas económicas provenientes de otras Administraciones 
Públicas distintas de la Diputación de Valencia que persigan la misma finalidad se destinarán: 

 A minorar en la misma proporción para el Ayuntamiento y la Diputación, el importe de sus 
respectivas participaciones. 

 En segundo lugar, a minorar el porcentaje de participación de la Diputación, con la 
finalidad de que las cantidades invertidas no excedan del coste de las obras. 

A tal efecto el Ayuntamiento de Canals aportará certificación de la Secretaría acreditando la solicitud (o no) / 
percepción (o no) de otras ayudas para financiar la ejecución de estas obras. 

c) El incumplimiento por parte del Ayuntamiento de lo establecido en el apartado anterior originará la pérdida 
de la subvención de la Diputación. 
 
QUINTA.- FORMALIZACIÓN DE LA ENTREGA DEL BIEN. 
 
Recibidas las obras la Diputación procederá a su entrega al Ayuntamiento. Será requisito indispensable 

para la formalización de la entrega la previa aceptación por el Ayuntamiento de la obra y del destino para el que se 
entrega. 

SEXTA.- VIGENCIA DEL CONVENIO. 
 
El presente convenio tendrá vigencia desde la fecha de la firma hasta el término del plazo de garantía de 

las obras. 
 
SÉPTIMA.- CUIDADO Y MANTENIMIENTO DE LAS OBRAS. 
 
El Ayuntamiento se compromete al cuidado y mantenimiento de las obras. Los técnicos del Área de Medio 

Ambiente de la Diputación supervisarán periódicamente el estado de las restauraciones y emitirán un informe que se 
pondrá en conocimiento del Ayuntamiento para subsanar las deficiencias detectadas, si hubiera lugar, reservándose 
la Diputación el derecho a retrotraer las cantidades subvencionadas en caso de incumplimiento por parte del 
Ayuntamiento. 

 
OCTAVA.- ELEMENTOS PUBLICITARIOS. 
 
La confección de los elementos gráficos anunciadores de la actuación objeto del presente Convenio 

corresponde a la Diputación. En cualquier caso, en los mismos se garantizará un tratamiento informativo adecuado 
de la Diputación y el Ayuntamiento de Canals, así como de aquellas otras Administraciones que pudieren participar 
en esta actuación concreta. 

 
NOVENA.- OBLIGACIÓN DE FACILITAR INFORMACIÓN. 
 
El Ayuntamiento se obliga a facilitar cuanta información le sea requerida por la Diputación de Valencia, 

referente a cualquier extremo relativo a la actividad subvencionada. 
 
DÉCIMA.- INTERPRETACIÓN DEL CONVENIO. 
Serán resueltas por el Presidente, Pleno o Junta de Gobierno de la Diputación, previo informe de la 

Secretaría y la Intervención, las dudas de interpretación, que puedan suscitarse en la aplicación del presente 
Convenio. 

Y en prueba de conformidad, ambas partes suscriben el presente Convenio en triplicado ejemplar en lugar y 
fecha "ut supra". 

 
EL PRESIDENTE DE LA DIPUTACIÓN  
PROVINCIAL DE VALENCIA   EL ALCALDE-PRESIDENTE 
JORGE RODRIGUEZ GRAMAGE  JOAN CARLES PÉREZ PASTOR 
 
EL SECRETARIO  GENERAL   EL SECRETARIO 
VICENTE BOQUERA MATARREDONA  JOSE MARIA TRULL AHUIR” 

 
 

FUNDAMENTOS JURÍDICOS 
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Considerando: Que es competencia del Pleno del Ayuntamiento la aprobación del citado 
acuerdo, a tenor de lo dispuesto en el art. 22-2 de la ley 7/85 de 2 de abril, de Bases de Régimen Local. 

 
 
A la vista de todo lo que antecede el Ayuntamiento Pleno  acuerda: 
 
PRIMERO.- Aprobar el convenio a suscribir con la Diputación Provincial de Valencia para la 

ejecución de la obra “Regeneración de un Espacio Degradado en la Tira del Rei Canals” a realizar en el 
municipio de Canals. 

 
SEGUNDO.- Aceptar el compromiso económico de aportar a la financiación de la obra el 20% 

del presupuesto previsto que supone la cantidad de 12.099,92 euros, la cual se consignará en el 
Presupuesto de la Corporación para el presente ejercicio de 2016. 

 
TERCERO.- Poner a disposición de la Diputación de Valencia los terrenos indicados en la 

Memoria Valorada Regeneración de un Espacio Degradado en la Tira del Rei Canals, para la ejecución 
de las obras contempladas en el mismo. 

 
CUARTO.- Facultar al Alcalde-Presidente del Ayuntamiento para la firma del Convenio. 
 
QUINTO.- Ratificar el presente decreto en la próxima sesión plenaria que se celebre. 
 
SEXTO.- Remitir copia certificada del presente Acuerdo al Servicio de Medio Ambiente de la 

Diputación de Valencia para su conocimiento y efectos.” 
 
 5.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES. 
 
 5.1.-  EXPEDIENT 2/2016 DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CREDITS. 
 

Es dóna compte de la Proposta del Regidor delegat d’Economia i Hisenda de 30 de juny de 
2016, que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de d’Economia i 
Especial de Comptes, en sessió celebrada el dia 7 de juliol de 2016, i que se sotmet a votació en el 
present punt. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 

I.- Vista la proposta de 29/06/2016, formulada pel Regidor delegat d’Economia i Hisenda, 
acompanyant-se (Annex I) relació detallada de factures. 
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II.- Amb data 29 de juny de 2016  va ser dictada providència d'alcaldia per la qual s'ordenava la 
incoació d'expedient de Reconeixement extrajudicial de crèdits. 

 
III.- En el Pressupost per a l'exercici 2016, existeix consignació pressupostària per a atendre 

aquestes obligacions, document comptable de retenció de crèdits 2016.2.0006851.000. 
 
IV.- Consta en l'expedient informe de 30 de juny de 2016 de conformitat, emès per la 

Intervenció Municipal.  
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A) De conformitat amb l'assenyalat en els articles 176 TRLHL i 26 RD 500/1990, “amb 
càrrec als crèdits de l'estat de despeses de cada pressupost només podran contraure's obligacions 
derivades d'adquisicions, obres, serveis i altres prestacions o despeses en general que es realitzen 
l'any natural del propi exercici pressupostari. No obstant el disposat en l'apartat anterior, s'aplicaran 
als crèdits del pressupost vigent, en el moment del seu reconeixement, les obligacions següents: 

Les que resulten de la liquidació d'endarreriments a favor del personal que perceba les 
seues retribucions amb càrrec als pressupostos generals de l'entitat local. 

Les derivades de compromisos de despeses degudament adquirides en exercicis anteriors, 
prèvia incorporació dels crèdits en el supòsit establit en l'art. 182.3 TRLHL. 

Les obligacions procedents d'exercicis anteriors al fet que es refereix l'article 60.2 del RD 
500/1990.” 

 

B) Art. 60.2 del RD 500/1990 de 20 d'abril, en matèria de pressupostos i 22.2 de la Llei 7/1985, 
de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 

En virtut de quant antecedeix el Ple acorda: 
 
 PRIMER.- Aprovar l'exp. 2/2016 de reconeixement extrajudicial de crèdits per un import 
total de 1.518,58€ i les factures relacionades en l'Annex I, amb càrrec a les següents aplicacions del 
Pressupost per a l'exercici 2016: 

 

RESUM 

C.O. C.P. C.E. DESCRIPCIÓ PARTIDA IMPORT 

33 33000 22000 ADM. GENERAL CULTURA. MATERIAL ORDINARI NO INVENTARIABLE 254,10 € 

33 33300 21300 EQUIPAMENTS CULTURALS. REPARAC, MANTENIM Y CONSERV. MAQUINÀRIA 108,90 € 

33 33300 63500 EQUIPAMENTS CULTURALS. MOBILIARI 543,29 € 

15 13200 21400 POLICIA LOCAL. REPARAC, MANTENIM I CONSERV. VEHICLES 16,00 € 

44 15320 21000 VIES PÚBLIQUES. REPARAC, MANTENIM I CONSERV. 24,56 € 

34 32000 21300 EDUCACIÓ. REPARAC,, MANTENIM I CONSERV. MAQUINÀRIA 571,73 € 

TOTAL EXP. 2/2016 RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL 1.518,58 € 

 
SEGON.- Comunique's a la Intervenció Local perquè en prengueu coneixement i efectes.” 

 
 5.2.- ESTABLIMENT TAXA PRESTACIÓ DE SERVEIS DE MATRIMONIS CIVILS. 
 

Es dóna compte de la Proposta del Regidor delegat d’Economia i Hisenda de 1 de juliol de 2016, 
que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de d’Economia i Especial de 
Comptes, en sessió celebrada el dia 7 de juliol de 2016, i que se sotmet a votació en el present punt. 
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. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 
 I.- Providència de la regoria delegada d’economia i hisenda ordenant la iniciació d'expedient. 

 
II.- Informe-memòria del funcionari responsable del servei de data 27/06/2016. 
 
III.- Informe del Servei d'Intervenció de data 29 de juny de 2016, fiscalitzat de conformitat per 

l'Interventor municipal, incloent proposta d'acord. 
  

Als quals són aplicables els següents 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A.- 1.- La legislació aplicable està constituïda per les seccions 2ª i 3ª del Capítol III, del Títol I 
“imposició i ordenació de tributs locals” i “taxes” respectivament i pel Capítol II del Títol II del Reial 
decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals (TRLHL), i per les disposicions dels Títols II i VIII de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local (LRBRL).. 

 
B.- El fonament de la imposició que es realitza per la prestació del servei es troba en l'article 

20.4. del TRLHL, que determina que les entitats locals podran establir taxes per la prestació de 
serveis públics o la realització d'activitats administratives de competència local, corresponent a 
l'Alcalde-President la celebració de matrimonis civils, de conformitat amb l'assenyalat en el Títol III del 
Llibre I del Codi Civil, sense perjudici de la seua delegació. 

 
C.- En compliment a l'assenyalat en l'article 25 del TRLHL, ha d'incorporar-se al expedient 

Informe-tècnic-econòmic en el qual es pose de manifest la previsible cobertura del cost del servei.  
 
D.- L'article 24.2 del TRLHL disposa que “En general, i conforme al previst en el paràgraf 

següent, l'import de les taxes per la prestació d'un servei o per la realització d'una activitat no podrà 
excedir, en el seu conjunt, del cost real o previsible del servei o activitat que es tracte o, en defecte 
d'açò, del valor de la prestació rebuda.” 

 
E.- La tramitació de l'expedient ha d'ajustar-se al previst en  els articles 22.2, apartats d) i i) i 

47.1 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local, en relació amb els 
articles 15 i següents del TRLHL que, en essència, pot resumir-se de la següent manera: 
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a) Dictamen de la Comissió municipal informativa de Serveis Econòmic Financers i Especial de 
Comptes. 

 
b) Aprovació provisional pel Ple de la Corporació amb el vot favorable de la majoria simple dels 

membres presents. 
 

c) Exposició en el tauler d'anuncis de l'acord provisional adoptat durant trenta dies, com a mínim, i 
publicació d'anunci d'exposició en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari dels de major difusió 
de la  

província, a fi de que els interessats puguen examinar l'expedient i presentar les reclamacions 
que estimen oportunes. 

 
d) Finalitzat el període d'exposició pública, la Corporació adoptarà l'acord definitiu que 

procedisca, resolent les reclamacions que s'hagueren presentat i aprovant la redacció definitiva de 
l'Ordenança, la seua derogació o les modificacions al fet que es referisca l'acord provisional. En el cas 
que no s'hagueren presentat reclamacions, s'entendrà definitivament adoptat l'acord, fins llavors 
provisional, sense necessitat d'acord plenari. 

 
e) Publicació en el Butlletí Oficial de la Província de l'acord definitiu i del text íntegre de 

l'ordenança o de la seua modificació, amb el règim de recursos previst en l'article 19.1 del TRLHL, 
sense que entre en vigor fins que s'haja dut a terme aquesta publicació. 

  
En virtut de quant antecedeix l’Ajuntament Ple acorda: 

 
PRIMER.- Aprovar l'establiment de la tasa per a la prestació del servei de celebració de 

matrimonis civils, quedant redactada la seua ordenança, de la següent forma: 
 
“ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE 
CELEBRACIÓ DE MATRIMONIS CIVILS 

De conformitat amb el previst en els articles 15 a 19 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aquest Ajuntament 
estableix la taxa per la prestació del servei de matrimonis civils en el Saló de Plens de la Casa de la 
Vila o altres dependències municipals, així com als actes de celebració de les noces de plata i or, i als 
d'idèntica naturalesa que celebren les parelles de fet. 

 
Article 1º.- FET IMPOSABLE 

Constitueix el fet imposable la prestació de serveis protocol·laris i l'ús o utilització dels béns de 
propietat municipal adscrits a aquest servei, derivats de la celebració de matrimonis civil i actes 
d’idèntica naturalesa. 
 
Article 2º.- SUBJECTE PASIU 
Són subjectes passius d'aquesta taxa, en concepte de contribuents, les persones físiques que 
sol·liciten la celebració del matrimoni civil o als qui es preste aquest servei, para la celebració del qual 
s'haja iniciat l'expedient. 
 
Article 3º.- BENEFICIS FISCALS 

D'acord amb l'establit en l'article 9 del Reial decret Legislatiu 2/2004, no podran reconèixer-se 
altres beneficis fiscals que els expressament previstos en les normes amb rang de Llei o els derivats 
de l'aplicació de Tractats internacionals. 
 
Article 4º.- QUOTA TRIBUTÀRIA 

La quota a liquidar i exigir per aquesta taxa  serà de 100 €, per cada servei sol·licitat de 
matrimoni civil o acte de celebració d'idèntica naturalesa. 
 
Article 5º.- MERITACIÓ 
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Aquesta taxa es merita quan s'inicia la prestació del servei de matrimoni civil. 
S'entendrà produït l'inici de la prestació del servei des del moment de la presentació de la sol·licitud 
per a la concreció de la data i hora de la celebració del matrimoni o acte. 
 
Article 6º.- DECLARACIÓ I INGRÉS 

L'import de la taxa s'exigirà en règim d'autoliquidació, que es practicarà mitjançant l'imprès 
habilitat a aquest efecte per l'Administració municipal, havent de procedir al seu abonament en 
qualsevol entitat col·laboradora autoritzada amb caràcter previ a la presentació de la sol·licitud, que 
no es tramitarà sense que s'haja efectuat el pagament corresponent. 
 
Article 7º.- DEVOLUCIÓ 

Els subjectes passius tindran dret a la devolució de la taxa quan no haja pogut celebrar-se per 
causa imputable a l'Ajuntament, sempre que s'acredite el seu pagament. S'entendrà causa imputable 
a l'Ajuntament l'originada exclusivament per voluntat municipal que no vinga motivada, promoguda, 
ocasionada o provocada per actuacions, fets, obres, conductes o comportaments dels interessats. 
 

Igualment tindran dret a la devolució del 50 per cent del import de la taxa quan no haja pogut 
celebrar-se per causa imputable als mateixos, sempre que es comunique amb una antelació mínima 
de 48 hores, al dia fixat per a la celebració, per qualsevol mitjà que permeta tenir constància de la 
seua recepció per l'Ajuntament. 
 
Article 8º.- INFRACCIONS I SANCIONS 
En tot el relatiu a infraccions i sancions tributàries s'estarà al que es disposa en la Llei 58/2003, de 17 
de desembre, General Tributària. 
 
Disposició Final Única. Entrada en vigor i modificació.  
La present ordenança entrarà en vigor l'endemà de la seua publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província, romanent vigent en tant no s'acorde la seua modificació o derogació expressa.”  

 
SEGON.- Procedir a realitzar els tràmits que se citen a continuació: 
 
a) Exposició en el tauler d'anuncis de l'acord provisional adoptat durant trenta dies, com a 

mínim, i publicació d'anunci d'exposició en el Butlletí Oficial de la Província i en un diari dels de major 
difusió de la província, a fi de que els interessats puguen examinar l'expedient i presentar les 
reclamacions que estimen oportunes. 

b) Finalitzat el període d'exposició pública, la Corporació adoptarà l'acord definitiu que 
procedisca, resolent les reclamacions que s'hagueren presentat i aprovant la redacció definitiva de 
l'Ordenança, la seua derogació o les modificacions al fet que es referisca l'acord provisional. En el cas 
que no s'hagueren presentat reclamacions, s'entendrà definitivament adoptat l'acord, fins llavors 
provisional, sense necessitat d'acord plenari. 

c) Publicació en el Butlletí Oficial de la Província de l'acord definitiu i del text íntegre de 
l'ordenança o de la seua modificació, amb el règim de recursos previst en l'article 19.1 del TRLHL, 
sense que entre en vigor fins que s'haja dut a terme aquesta publicació.” 
 
 6.- ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 

 
El Sr. Alcalde pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració 

del Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia, plantejant-se un. 
 
 6.1.- PROPOSTA D’ALCALDÍA SOBRE CALENDARI ESCOLAR  (DIES NO LECTIUS) PER 
AL PRÒXIM CURS ESCOLAR 2016-17. 

 
Es dóna compte de la Proposta d’acord de l’Alcalde, de 12 de juliol de 2016. 
 

. . . 
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Obert un torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen: 
 
El Sr. Requena Muñoz (del Grup Municipal Gent de Canals) dóna una breu explicació sobre 

la proposta i dels seus tràmits. 
. . . 

 
Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr. 

President sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent resultat: 
Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. Antonio Sanchez Aguado i 
Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel 
Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Manuel 
Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido 
Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad Martínez , D. Fernando Gimenez 
Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); i 
D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup Municipal Reiniciem Canals); Vots en 
contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
 El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència. 
 

. . . 
 

No produint-se intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la proposta, 
donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs. D. Joan Carles Pérez Pastor, D. 
Antonio Sanchez Aguado i Dª Mª Jose Castells Villalta (del Grup Municipal Compromis); D. Ricardo 
Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de 
Canals); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i Dª Claudia Suárez González (del Grup Municipal 
Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); Dª Maria Celia Bononad 
Martínez , D. Fernando Gimenez Alcalde, D. Francisco López Trigueros i D. Andrés José Carull 
Blasco (del Grup Municipal Popular); i D. Vicente Tornero Soriano i Dª Carla Aparici Perez (del Grup 
Municipal Reiniciem Canals); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.  

 
. . . 

 
 
 Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
 

1.- Pel Consell Escolar Municipal,  en sessió de data 11 de juliol de 2016, basant-se en les 
propostes dels centres educatius de la localitat s’assenyalen com dies no lectius, segons certificació 
de la mateixa data expedida pel  Secretari del mateix, el següents: 

- 16 de gener de 2017. 
- 18 de gener  de 2017. 
- 17 de  març  de 2017. 

  
FONAMENTS JURÍDICS 

 
A.- L’Ordre 11 de juny de 1998, de la Conselleria de Cultura, Educació i Ciencia, estableix els 

criteris generals pel que es regix el calendari escolar per a tots els centres docents de la Comunitat 
Valenciana i en els articles 4º y 5º, assenyala: 

“Quart. 
1. Seran dies no lectius, durant el curs escolar, les dates determinades cada any natural 

como inhàbils a efectes laborals en la Comunitat Valenciana i els dies festius de 
caràcter local determinats en cada municipi segons Real Decret 2001/83, de 28 de 
juliol. 
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2. La Direcció General de Centres Docents podrà establir altres dies no hàbils, a efectes 
escolars, quan obedisca a una millor organització de les activitats lectives. 

 Quint. 
1. Sense perjudici de les festes laborals, establertes en l’àmbit local segons Real Decret 

2001/1983, de 28 de juliol, els ajuntaments, previ acord del Consell Escolar Municipal, 
podran proposar un màxim de tres dies festius, a efectes escolars, d’entre els 
declarats lectius en el calendari, deguent existir coincidència entre les festes de la 
localitat que se celebren períodes no vacacionals i les dies als que es refereix el 
present paràgraf. 

2. Es competència del Director Territorial de Cultura i Educació l’autorització dels  dies 
festius establerts en el paràgraf anterior. A tal finalitat, els ajuntaments remetran, 
abans del 20 de juliol anterior al curso escolar de que se tracte, la relació de dies que 
es proposa es declaren com no lectius, adjuntant a la mateixa certificació de l’acord 
pres al respecte pel Consell Escolar Municipal, quan estiga constituït. 

3. En el supost de que no se remitiren la proposta indicada en el paràgraf anterior, el 
Director Territorial determinarà d’ofici les dates en que s’establiran les dies festives 
escolars de cada localitat.” 

 
Per tant  L’Ajuntament  Ple acorda: 
 
PRIMER.- Fer seua la proposta formulada pel Consell escolar municipal i, per tant, proposar a la 

Direcció Territorial d’Educació, com a dies no lectius per al pròxim curs escolar 2016/2017, els següents: 
 
- 16 de gener de 2017. 
- 18 de gener  de 2017. 
- 17 de  març  de 2017. 

 
 

 SEGON.- Donar trasllat del present acord  a la Direcció Territorial d’Educació, a la regidoría 
d’Educació i als distints Consells Escolars de Centres, per al seu coneixement i efectes.” 
 
 7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 

 
El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 

disposició dels Srs. Regidors les resolucions adoptades des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat. 
 

 8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE DISPOSA 
L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 

disposició dels Srs. Regidors els acords adoptats per la Junta de Govern Local per delegació del Ple 
des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat.  

 
9.- PRECS I PREGUNTES. 

 
 9.1. PREGUNTA 1 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 



 
 
 

21 / 34 

PLENAR114 DE JULIOL DE 2016

PREGUNTA 1 - GESTIÓ DE L'AIGUA

El passat novembre, per acord plenari, es va decidir prorrogar per un any més el
contráete de gestió de l’aigua potable. Prórroga que finalitza el próxim mes de
novembre. Al mes de marg des de Reiniciem Canals i a través de moció aprovada en
el plenari ordinari del mateix mes demanávem un informe que ens permetera
conéixer les possibilitats de municipalització d’aquesta gestió de l’aigua potable. Vist
l’informe presentat en reunió celebrada el passat mes de maig i vista la brevetat, i
falta de exhaustivitat del mateix, des de Reiniciem i -entenem que la resta de grups
coincidireu-, continuem sense criteris objectius que ens facen vore que la continuítat
de la gestió privada beneficia a la nostra població i a la nostra ciutadania per davant
d’una gestió pública de l’aigua potable.

En la xerrada organitzada peí col-lectiu Reiniciem en col-laboració amb l’associació
Mirades i la Fundación Nueva Cultura del Agua del passat dijous 7 de Juliol, les
conclusions que es van traure entraven en contradicció amb aquest procés
continuísta de gestió privada de l’aigua potable. Concloiem que un contráete de
Marga duració amb l’empresa privada entraría en contradicció amb criteris económics,
criteris de sostenibilitat i criteris d'ética política; un bé declarat dret essencial de la
ciutadania no pot ser objecte de mercantilització. Entenem, per tant, que la solució
d’un problema o confiicte a curt termini no pot comportar perjudicis a mitjá i ilarg
termini.

Dit agó, i vist que des del passat mes de maig no hem rebut cap noticia en relació a
aquest tema, voldríem saber quina és a hores d’ara la situació del contráete de
gestió de l’aigua potable a Canals.

i si hi ha previst obrir un procés més ampli d’estudi que ens permeta íreure
conclusions més efectives.

Moltes grácies.

Vicent Tornero
Reiniciem Canals

Caria Aparici
Reiniciem Canals
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El Sr. Alcalde manifestant que passàrem els informes que es van elaborar per part dels tècnics de 
l'Ajuntament, vam fer una reunió a la qual van assistir tots els grups, bo excepte el Partit Popular que 
no va acudir. Simplement dir que hem tingut altres reunions amb els tècnics de la casa amb tots els 
tècnics que poden estar afectats amb el que és el contracte de l'aigua, i al final el que decidírem va 
ser fer dues gestions principalment, la primera gestió és consultar perquè la llei així ho diu, la Lrsal diu 
que en el cas que siga més beneficiós per a l'Ajuntament el contracte de l'aigua amb altres 
mecanismes, com per exemple a través de la Diputació, doncs ho hem de consultar i per tant hem fet 
una gestió en la Diputació per a veure com està l'assumpte i quin és la posició de la Diputació 
respecte d'aquest contracte, i d'altra banda hem contactat, o hem fet els tràmits per a contractar 
l'estudi o la modificació de l'estudi que s'havia fet en la legislatura anterior, per a veure quina és la 
situació real tant del clavegueram com de l'aigua potable. O siga que estem ací, de moment no hem 
pres cap decisió, contactarem amb aqueixa empresa de Xátiva, que és la que elaborà la plica 
anterior, la tècnica del contracte de l'aigua, quan revise totes les modificacions que hi ha hagut a 
causa que hi ha hagut modificacions en obres, i hi ha novetats, una vegada esté açò fet doncs farem 
una reunió i donarem participació a tots els grups. També informar-vos que vam estar el Vicesecretari 
José Antonio i jo, vam estar parlant en el cap de l'àrea de Medi Ambient, la persona que porta el tema 
de l'aigua de la Diputació, i la setmana que ve no, a l'altra, vindrà, i també parlarem d'aquest 
assumpte, si voleu us donarem la informació i si voleu que us convidem no hi ha cap inconvenient per 
a poder parlar d'aquest tema. 

 
9.2. PREGUNTA 2 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
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PLENAR114 DE JULIOL DE 2016

PREGUNTA 2 - PLENABÍS \ PARTíCiPACiÓ

Portem ara un any de nou govern municipal i d’un nou consistori. Si mirem enrere i recordem quin
era un deis pilars sobre els que havia de sostenir-se la nostra tasca, aquest era, entre d'altres, la
participado de la ciutadania en la presa de decisions polítiques. Som conscients de la dificultat que
aixó comporta, i som conscients que s’han pres mesures i s han íet accions i activitats per intentar
fomentar la participació, pero considerem que no en la mesura que cal.
Veiem com, per exemple, í’assisténda ais plenaris es baixa o moft baixa, la participació fent servir
la figura de la Regidora 18 si no recordé malament només l'ha feta servir una persona en un pie.

Segurament aspectes com la poca accessibilitat i mala disposició de l’espai, la poca facilitat
d’accés a la informado i la dificultat en la participació fa que en l’exemple mostrat, la nostra
ciutadania en lloc d’apropar-se a la presa de decisions, s’allunye. Penjar els plenaris a les xarxes
permet conéixer a la gent els assumptes tractats, pero agó es dificulta si es pengen tard, com ha
passat aquests dos mesos, els plenaris ordinari de maig i extraordinaris deis mesos de juny i juliol
es van penjar el passat dimarts i, per tant, descontextualitzats, i tampoc encara s'han retransmés
via streaming.

Vam proposar ja, en el seu moment, la possibilitat que en la figura de la Regidora 18 es
possibilitaren les preguntes a través d'altres ferramentes que no requeriren la presencia física en el
Pie de la persona que pregunta. Potser també s’hauria de valorar la possibilitat, una volta acabat el
plenari, de publicar els acords presos en el mateix, així com la relació de preguntes i respostes per
part deis partits que no están al govern. Fet que facilitaria l’accés a la informació, i permetria a la
ciutadania congeixer més fácilment el funcionament i la tasca de les sessions plenáries. Fomentar i
facilitar la participació no és únicament crear nous elements o nous espais de participació sino que,

en ocasions, és més important, si cal, facilitar i fomentar eixa participació en els nous espais i en
els ja creats, una participació que requereix evidentment una facilitat d accés a la informació, donat
que sense informació no hi ha participació. Entenem que si la gent no ve a participar, és la nostra
obligado anar a buscar-la.

Dit agó, voldríem saber :
- Si, vista la poca participació de la ciutadania ais plenaris, es té previst una modificació de la

proposta de Regidora 18 o una nova proposta?
- Si s’ha valorat la retransmissió en directe deis plenaris a través d’alguna plataforma web?
- Si s’han pensat nous espais de participació ciutadana.

- Si hi ha un termini previst per iniciar l’elaboració i posada en funcionament del reglament de
participació.

Moltes grácies.

Vicent Tornero
Js

Carla Aparici
Reiniciem Canals

v V
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La Sra Suárez González (del Grup Municipal Socialista) manifestant que primer donar les 

gràcies per les propostes que em doneu en el segon paràgraf. Respecte a la modificació de la 
regidora 18. Jo estic disposada sempre a asseure'ns i valorar amb tots els partits. Sí que és veritat 
que teniu raó en el que digueu que hi ha poca participació respecte a aquesta eina. Llavors una 
vegada passe el període estival no tinc cap problema a modificar-ho, però sempre tornem una mica al 
mateix, fins que els mitjans tècnics no els tinguen, doncs clar es queda una mica coix però bé. Anem 
fent el que podem. La retrasmisió en directe dels plenaris, si se li ha comentat diverses vegades ja al 
tècnic oportú, però els mitjans d'ací escassegen una mica i volíem fer-ho, sabíem que existeixen 
aplicacions i plataformes que de moment podrien fer servir, però bé com s'està realitzant una nova 
web i més, volem fer-ho ja bé i que formara part d'aquesta web. De tota manera si veiem que es 
retarda doncs engegarem alguna aplicació, de les quals hi ha gratuïtes que alguns Ajuntaments estan 
utilitzant, sí que ens hem informat en diversos Ajuntaments. Respecte als espais de participació 
ciutadana, si que s'han pensat però fins que, ho torne a repetir però bé, fins que no tinga els mitjans 
humans i els mitjans tècnics oportuns no vaig a fer coses a mig fer. I respecte al termini previst, com 
sabran tots els regidors, sí que s'ha creat un grup amb una persona pertanyent a cada partit polític 
dels quals han volgut participar, per a engegar tant el reglament de participació com el de 
transparència, però per qüestions d'agenda no ens hem pogut posar. Si que ja tothom té les bases i 
en breu treballarem, però per qüestions d'agenda no ens ha sigut possible fins al moment reunir-nos 
tota la gent que conforma aqueix grup. 

 
L’Interventor de l’Ajuntament abandona la sessió, no reincorporant-se a la mateixa, amb el 

permís de la presidència, sent les 21:32 hores. 
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PREGUNTA 3 - CLUBS DE FUTBOL

Aquests últims dies la situado deis clubs de fútbol de Canals s’ha vist alterada de forma
substancial. La desaparició del FC Canalense i l'estranya situació d’immobilitat en qué es troba la
UE Canals ha suscitat reaccions i comentaris variats. Tot i que aquests clubs, al cap i a la fi, són
entitats privades amb decisió propia, és evident que l’Ajuntament de Canals fa una clara aposta

pels clubs amb una forta injecció económica any rere any. Entenem, a més, que a hores d’ara, el
fútbol té una important repercussió social i Canals és, históricament, un poblé on el fútbol ha estat
des de sempre lligat a la seua gent.
Repetim que, com ja hem dit, la gestió que els clubs fan de les seues decisions és seua atés que

són entitats esportives privades pero, alhora, reben una important subvenció per part del nostre
ajuntament, per damunt de qualsevol altre club i entitat esportiva i/o cultural de la nostra població.
Entenem, pertant, que l’Ajuntament acabatenint certa responsabiíitat en la gestió que sen fa.

A hores d’ara, després de la desaparició del FC Canalense i la inactivitat del Canals trobem a faltar,
per part de la regidoria d’esports una major informació. Informació no cap a nosaltres, sino més bé
cap a la ciutadania que segurament está desconcertada amb la situació. En moltes ocasions una
bona informació és la millor solució per a problemes que, en ocasions, no són tais. D’aquesta
forma s'evitarien malentesos i comentaris més o menys desafortunats pero que, al cap i a la fi, no
beneficien al nostre esport.

Peí que fa a la UE Canals, a hores d’ara no es coneix quina és la seua situació. Sembla que
Tactual junta directiva no continuará. Si és així, no es podría, per part de TAjuntament, demanar
que Telecció de la nova junta directiva es fera a través d’un procés d’elecció públic, obert i
participatiu?
Pensem que la UE Canals és un club representatiu per a la nostra poblado que, com ja hem dit,
rep una important subvenció de diners públics. Entenem que TAjuntament ha de teñir certa
incidéncia a l’hora de controlar els tipus de gestió que sen fa, donat que eixos diners, al cap i a la
fi, són de tots i totes les ciutadanes de Canals. Per tant, s'hauria d'exigir que el procés d’elecció de
la junta directiva fóra un procés obert i transparent.
Per tant, ens agradaría saber:
- Quina és, a hores d’ara, la situació deis clubs de fútbol a Canals?
- En cas que Tactual junta directiva de la UE Canals deixe d’exercir les seues funcions, quin és el

procés per elegir una nova junta? Podría fer-se un procés obert i participatiu on els i les sócies/

aficionáis o aficionades elegiren a la junta que ha de gestionar el club?

Moltes grácies.

Vicent Tornero
Reiniciem Canals

Carla Aparici
Reiniciem Canals
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D. Antonio Pérez García (del Grup Municipal Popular) s'incorpora a la sessió sent les 21:35 

hores. 
 
El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV) assenyalant que gràcies per fer-me 

aquesta pregunta, perquè és veritat que hi ha molta sensibilitat en aquest tema i bastant mal estar. En 
primer lloc la desaparició del Canalense ve donada perquè el mateix club baixa, i en baixar, la 
directiva vol deixar-se-ho i és absorbida pel Olímpic, qüestió rara i a més a mi em preocupa. Vam 
estar en contacte amb el president de la UE Canals, a veure si podia absorbir-la, però el que dius tu el 
inmobilisme de l’UE de la directiva doncs va fer que el Canalense... Jo no sé si per part del Canalense 
estarien predisposats a fer-ho així però bé. Tu saps massa bé que un club que vulga absorbir-ho, va a 
la Federació i fa la gestió que ha de fer, i ja està, que haguera sigut ideal perquè havíem tingut un 
primer equip en preferent i un segon equip en primera. Quant a major informació de cara a la 
ciutadania, estic totalment també d'acord en tu en què, és veritat, que a través de la ràdio i altres 
informatius si que he deixat patent a postura del nostre grup polític sobre aquest tema.Com bé dius tu 
és una Entitat Privada, per tant nosaltres no hauríem d'entrar en aquesta situació, però sí que és 
veritat que ens afecta com una Entitat antiga i a més emblemàtica del que és l'esport a Canals i del 
que és el futbol, que a tots, bé almenys al meu particularment m'agrada. Estem davant una disyuntiva, 
és a dir, la directiva no dimiteix i no deixa pas al fet que puguen formar altres col·lectius una altra 
nova directiva. Perquè?, podria ser perquè es deu diners, doncs podria ser, podria ser perquè es 
deuen factures, podria ser, però açò no impedeix que direcció ja que estimen tant al club de la UE de 
Canals i volen tant al Club de l’UE de Canals, doncs que deixaren pas ja que ells no volen continuar, 
fent les gestions que han de fer per a tenir una continuïtat. Llavors entenem que és això el que havien 
de haver fet, però la situació és que en l'última reunió que van tenir en els que podien continuar 
aquesta gestió de direcció de l’UE de Canals vam arrivar a un acord de continuïtat que a les poques 
hores em van cridar per telèfon i em van dir que es trencava tot i que no anaven a continuar. La 
situació d'ara és la següent, la directiva no ha dimitit, la que està, per tant no podem fer una altra 
directiva. Podíem forçar l'Ajuntament?, doncs no perquè és una Entitat Privada i ells mateixos es 
gestionen per ells mateixos i munten el que és una assemblea, en l'assemblea es dirigeix a tots els 
socis i són els socis el que trien la nova directiva. Nosaltres hem aportat tot al màxim per salvar 
aquesta situació, tot al màxim, és més hem tingut una mica de risc en la nostra participació perquè ací 
en l'Entitat Privada no deuríem haver estat dins, però sí que és veritat que hem volgut, perquè no 
desapareguera el Canalense. Tinc la paraula del president que es inscriuran els equips per que la 
directiva que entre siga la continuïtat o una part de la continuïtat del que hi haja, tindran els equips 
inscrits. Com es triarà aquesta nova directiva?,  doncs jo crec que ha de fer-se com dius tu. Es creara 
una assemblea, aniran els que aniran com sempre, i es triarà la directiva que es trie i per tant jo crec 
que aqueixa és la fase que falta. Jo et vaig a dir una cosa, nosaltres a nivell d'Equip de Govern, ja ho 
hem dit moltes vegades i vull deixar aquest punt clar. L'Ajuntament i l'actual Equip de Govern està 
portant a terme tots els pagaments que s'han compromès amb molt esforç i dedicació de tot el 
personal de la casa, per tant no ha de ser una excusa la tardança dels pagaments per a la continuïtat 
de qualsevol Entitat esportiva i menys per l’UE. Són la directiva vigent en aquests moments la que té 
en les seues mans la responsabilitat d'engegar tota la maquinària per al desenvolupament d'aquesta 
activitat, és el president el que té l'autorització i la potestat de fer-ho. L'Equip de Govern i, per 
extensió, jo crec que tot el consistori mai ha pretès la desaparició de cap club i menys de l’UE, i farà 
tot l'esforç que haja de fer perquè açò continue, gràcies. 
 
 
 

9.4. PREGUNTA 4 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
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El Sr. López Trigueros (del Grup Municipal Popular) s'absenta de la sessió sent les 21:41 

hores. 
 
El Sr. Sanchis Polop (del Grup Municipal Gent de Canals) manifestant que el que portem de 

legislatura, l'Associació la Pebrella de Canals es va posar en contacte amb mi, perquè tinc delegada 
la potestat dels bens de rellevància local o de decretar bé d'interés cultural, i és clar que ens van 
ensenyar eixe treball que ells tenien i en companyia d'ells, de la mà, van vindre un bufet d'arquitectes 
urbanístics especialitzats en este tema. La veritat és que unes persones que ja tenen llarga 
experiència a declarar estes infraestructures hidràuliques en altres municipis. El problema que tenim 
és que vam fer al voltant de dos reunions, ací amb els tècnics municipals, van vindre invitats gent que 
entén del tema hidràulic, em pareix que en una d'aquelles també va estar Toni com a membre i 
Regidor de Patrimoni, els tècnics de l'Ajuntament Isabel Ferri i José Luis Mendoza, i en una ocasió 
també vaig ser jo a València a parlar amb ells i a portar documentación. El tema de declarar bé 
d'interés cultural, en este cas seria bé de rellevància local el sistema hidràulic, es més complicat del 
que pareix, ens apunten els d'advocats urbanístics, perquè agafa tot el sistema hidràulic que tenim en 
Canals que és una barbaritat. Hi ha algun sòl que és municipal però la gran majoria és sòl de 
particulars, llavors quan es parla de la figura de rellevància local es parla d'agafar per exemple un 
partidor o un llavador i declarar-ho i protegir-ho, però quan és un àmbit tan gran i tan extens com el 
naixement des que entra pel nostre terme municipal fins que es partix en el partidor i acaba en les 
séquies que cauen en els rius, estes persones ens van aconsellar que eixe tipus de figura de 
protecció no era la més adequada, llavors ells es van entrevistar en la Conselleria per veure que 
figura caldria fer perquè agafara tot este àmbit de protecció. A hores d'ara estem a l'espera de veure 
exactament quin seria la millor figura i que encaixara també en que els nostres tècnics ens digueren, 
esta seria la ideal perquè alhora de protegir un element d'estes característiques, i posem que tot 
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PREGUNTA 4 - ARQUITECTURA DE L/AIGUA

L’any 2013, a través d’un dossier elaborat i presentat per rAssociació Cultural La Pebrella,
es va demanar a la Conselleria de Cultura que es declarara Bé d’lnterés Cultural
l’Arquitectura de l’aigua a Canals: els llavadors, partidors, aqüeductes o arcadetes... En la
resposta per part de la Direcció General de Cultura es comunicava que es recomanava i es
recolzaria la petició de declaració de Bé de Relleváncia Local, declaració que sois podria
fer-se amb l’impuls per part de l’Ajuntament. Per tal que l’Ajuntament fera la petició de Bé
de Relleváncia Local, figura jurídica que permetria la protecció del nostre patrimoni, el 2014
tota la documentació es va traslladar a l’Ajuntament, sense obtenir resposta. Ens consta
que fa uns mesos membres de rAssociació Cultural la Pebrella, impulsora d aquesta

petició, es van reunir amb regidors de l’equip de govern per traslladar, de nou, que
l’Ajuntament de Canaís es fer carree d’aquesta demanda.

Ens agradaría saber si s’está treballant en aquest sentit: si s’está duguent a terme alguna
mesura en relació a la declaració de l Arquitectura de l’Aigua de Canals com un Bé
d’lnterés Local.

Moltes grácies.

Reiniciem Carra1

Vicent Tornero
Is

Carla Aparici
Reiniciem Canals
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apunta que fora un pla especial de protecció, passa que tot açò, tot el que passara pel manteniment, 
restauració d'una vivenda que estiguera protegida, tot hauria d'anar via Conselleria. S'ha d'anar en 
molta cura en este procediment perquè igual no és el més adequat, igual el més adequat es anar 
infraestructura a infraestructura protegint-la. Després també hi ha un altre tema molt important, tirar 
endavant un pla d'esta envergadura, de protecció de tot el tema hidràulic de Canals, econòmicament 
a hores d'ara en el nostre pressupost no tenim res en eixe sentit. Llavors tot açò s'ha d'estudiar, s'ha 
d'anar molt lentament, veure el que fem i el que fem fer-ho ben fet. I bo, en això estem, el que passa 
és que és un tema laboriós la veritat 

 
El Sr. López Trigueros (del Grup Municipal Popular) es reincorpora a la sessió sent les 21:44. 

hores. 
 

9.5. PREGUNTA 5 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 

 
 
 
Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular) s'incorpora a la sessió sent les 

21:46 hores. 
 
 
El Sr. Alcalde manifestant que contestaré jo si et sembla. Anem a vore, quan comencem 

contractem des del Servei de Modernització, vam fer un contracte en una Empresa per a l'elaboració, 
per a la construcció, de diverses coses i van fent-se, diguem, a a poc a poc. En primer lloc es va 
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PREGUNTA 5 - PORTAL DE TRANSPARENCIA

Fa unes setmanes apareixia en diversos mitjans de comunicació una publicitat de la nova
ferramenta web de l’Ajuntament de Canals. Un espai, anomenat portal de transparencia on es
pretén facilitar a la ciutadania l’accés a la informació. A ñores d’ara, la web de l’ajuntament,
canals.es. continua sense actualitzar-se (per exemple, nosaltres, un any després, seguim sense
aparéixer a la web com a regidors) i, per tant, amb dades totalment desfasades. Donat que sembla
que s’estan fent passes cap a l’ús de ferramentes per facilitar l ’accés a la informació, així com la
millora deis processos administratius...

- Ens agradaría saber en quins terminis aquesta plataforma web de transparencia estará totalment
activa per a la ciutadania, tenint accés total i actualitzat a la informació.

- Quines altres vies de millora i de modernització de l’administració es tenen previstes.

Moltes grácies.

Vicent Tornero
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incorporar un nou antivirus, com recordeu, i a continuació es va posar a disposició el portal de la 
transparència a la Regidoria de Govern Obert. Aquesta Regidoria se li donen les dades quan, per 
exemple, de regidors, però evidentment és com una caixa, una caixa que cal omplir. He de reconèixer 
que estem molt satisfets pel producte que hem adquirit perquè creiem que és un producte molt potent, 
i ens donarà a un ús molt bo, és a dir, perquè al final del que es tracta és de donar facilitat a la gent 
perquè puga cercar les coses i realment estar parlant d'una transparència real. Hi ha un cercador en 
el qual amb una sola paraula es pot portar al document que necessites, per tant creiem que és molt 
potent, creiem que va a ser molt útil, evidentment estem en una fase inicial, hem tingut alguna reunió 
amb els caps de departament per tal de coordinar des dels diferents departaments que han 
d'alimentar aquesta web com s'ha de fer. Volem incorporar-ho al procediment administratiu, una part 
del procediment administratiu que finalitze amb penjar documents en el portal de la transparència. Per 
tant açò cal poder regular-ho, i també hi ha moltes coses que lamentablement no estan en format 
digital, i constara una miqueta fins que puguem penjar-ho, com pot ser el tema de la planimetria, el 
pla general i altres coses. Anirem treballant. Ací parles de la pàgina web de Canals.es, la pàgina web 
de Canals.es bàsicament la tenim molt desfasada perquè hem intentat fer funcionar solament allò que 
és més funcional de cara a la gent,. Vull dir, doncs, penjar les notícies. Es una pàgina que va construir 
una persona que estava treballant com a personal alliberat en l'anterior legislatura, aquesta persona 
tènia coneixements en aquest llenguatge de programació, llavors tenia molta facilitat, evidentment és 
un llenguatge que no és el més adequat perquè siga una cosa dinàmica, per tant, aqueixa és una 
dificultat que ens hem trobat. D’altra banda estem construint, pràcticament tenim ja preparat, un 
prototip de la nova pàgina web. Per tant creiem que és una mica perdre el temps atendre a l’altra, al 
funcionament de l'altra, és una mica perdre el temps i podem dedicar-nos ja a l'actual pàgina web, 
que és la que en pocs dies podrem presentar. Ja que ens parles del tema de la modernització doncs 
vull aprofitar. He parlat del correu electrònic, en aquests dies estan instal·lant, sembla mentida però 
estem instal·lant, antivirus a les diferents màquines de la casa, que no hi havia. Hem contractat amb 
una empresa i per part del Departament d'Informàtica estan fent el muntatge i la instal·lació d'aquests 
programes. També tenim en projecte, també anirem informant-vos, una xarxa a través de la qual tots 
els edificis municipals estiguen connectats, de manera que siga tot més senzill, és a dir, a hores d'ara 
tenim diversos centres als quals el responsable d'informàtica ha de desplaçar-se i perd molt temps 
anant a diferents llocs, en el trajecte vull dir, per tant si podem fer una eina la qual connecte tots 
aquests centres des d'ací es podrà fer i guanyarem temps i potencial. Tot açò va lligat a un 
compromis adquirit per part de l'Ajuntament i d'un servidor pel tema de la seu electrònica i de la 
pàgina web també, i un tallafocs que també que era una ferramenta que no estava que sembla 
mentida que una casa com aquesta doncs que tampoc aquest el tinga a la seua disposició. I finalment 
també dir que des de la Regidoria de Promocion Soci Econòmica i per l'Equip de Govern hem decidit 
dedicar la beca postgrau a la persona que anem a contractar, perquè faça aquest treball de postgrau, 
una persona que farà un treball quant a l'Administració electrònica. Per tant diguem que tenim una 
obsessió per millorar tot el que va al voltant d'aquest treball i poca cosa més si hi ha alguna cosa més 
anirem informant-vos. 
 
 
 

9.6. PREGUNTA 6 DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS 
 



 
 
 

30 / 34 

 
El Sr. Sanchez Aguado (del Grup Municipal Compromis) manifestnat que per contestar-vos a 

la pregunta, aquest Regidor desconeix, d'aquests dos alçaments hipotecaris no ens han arribat al 
departament de Benestar Social, no ens han arribat. No ho qüestione ni ho dubte, és a dir, que jo a 
aquestes hores no tinc coneixement, pot ser també per la lentitud de l'administració d'aquesta casa, 
que els papers tarden. No ho qüestione val, no tinc constància, en altres ocasions ho he sabut i ara 
no ho sé, per tant no et puc dir que situació queden aquestes dues famílies, si són famílies o són 
monoparentals o el que siga, i en què situació, perquè ho desconec per tant no vaig a opinar i molt 
menys vaig a parlar d'una persona en concret. I respecte al tema de l'adhesió a Canals del tema de la 
pobresa energètica, també dir-vos que respecte del tema de la mediació, tenim un conveni en la 
Diputació per a la mediació hipotecària, que está fent-se ús d'aquest servei per part de ciutadans del 
nostre municipi, i actualment estem pendents també d'ampliar aquest servei amb un conveni del 
col·legi d'advocats de València, estem esperant els tràmits per a poder ampliar també aquest servei 
no solament al Servei de Mediació Hipotecària sinó també al Servei de Mediació Familiar. Respecte 
del tema d'adhesió del programa de pobresa energètica, també et dic que no tinc en aquest moment 
quantes famílies, es pot dir que la primera després del conveni s'han fet totes les ajudes que ens 
cabien, que la Conselleria va fer una ampliació i l'acceptarem també i que ampliarem el nom de 
persones que estaven sent ateses, les famílies ateses i que en aquest moment sí que estem a 
l'espera també que hi haja una resposta per part de la Generalitat Valenciana per part dels 
pagaments, és a dir, per poder reinvertir tota l'aportació que hem fet. Estem en aqueixa situació. Si 
que és veritat que hem frenat, perquè sinó estàvem ja posant en perill la disposició de recursos, para 
d'ací a desembre, llavors estem esperant a veure, si la Generalitat que no acaba de dir quan paguen. 
Doncs continuarem l'objectiu del conveni que era, continuar reinvirtint aqueixos diners. Si que em 
consta que en aquest moment no s'ha fet cap tall de llum ni d'aigua, amb açò estem al dia, sempre 
que s'han pagat açò si que et puc dir que s'han signat tots, no se si conteste. I del altre ja et dic, no 
tinc cap constància ara mateix. Intentaré esbrinar-ho demà mateix.. 

 
 El Sr. Alcalde manifestant que per part nostra, evidentment, no hi ha cap inconvenient de 
realitzar qualsevol actuació per a tractar de solucionar qualsevol problema d'aquest tipus, és a dir, 
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PREGUNTA 6 - BENESTAR SOCIAL

Hem vist que, aquesta setmana i la próxima, es produiran a Canals dos algaments

hipotecaris en dues vivendes de la nostra població. Volem saber en quina situació queden o
poden quedar els propietaris actuáis deis immobles.
D’altra banda, ens agradaría saber, després de l’adhesió de Canals al programa de pobresa

energética en llars en risc d'exclusió social, convocat a través d’una ordre de Conselleria,
quina és la situació actual de la nostra població en relació a aquest programa: quantes

famílies s'acullen a hores d'ara al programa de pobresa energética i quina valoració es fa
del mateix.

Moltes grades.

Reiniciem Canals
Vicent Tornero Carla Aparici

Reiniciem Canals
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demà mateix ens posem en contacte en Benestar Social per a veure com està la situació. A mi em 
sona, si és un cas que em sona, un dels casos és possible que hi haja una de les persones que em 
sona que viu a Carcaixent, però no em feu massa cas, no se si són aquests casos, igual són uns 
altres. 
 
 9.7. PREGUNTA 7 IN VOCE DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 

El Sr. Pérez García (del Grup municipal Popular) manifestant que disculpar el meu retard a 
l'hora d'arribar al plenari, però per motius laborals i perquè treballe fora, per la carretera he tingut més 
tràfic del que pensava i per açò se m'ha fet tard. Després dir que tenia dues preguntes In Voce, i el 
que volia demanar-li a l'Alcalde i bé al Secretari si en lloc de 2 podrien ser 3. I si no faré una mixta. 
Faré dues preguntes val. La primera va relacionada en una contractació d'un servei per valor de 
500.000 euros per a quatre anys del servei de monitors i de socorristes, per a la piscina municipal de 
Canals. Vostès van ser molt crítics amb aquesta forma de gestió en la passada legislatura, i no és 
que aquesta continuï sinó que augmenta a mes del doble la contractació que fins ara hi havia, que va 
ser en aquella. Una vegada arranquem la piscina municipal va anar per un any i mitjà i que finalitzava 
el passat 31 de desembre de 2015 i i a partir de llavors hi ha hagut una pròrroga de la mateixa. I les 
preguntes són: Per què no es va traure la contractació a temps perquè no es produïra aquesta 
pròrroga?. La segona és si es van a mantenir els serveis i les persones que presten aquests serveis. I 
un altre tema que vostès van ser crítics va ser respecte a les condicions laborals o el salari que 
aquestes persones percebien, en l'anterior contracte i la pregunta és: si l'empresa que ha entrat ara si 
va a millorar aquestes condicions o el salari dels contractats?. 
 
 El Sr. Garrido Centelles manifestant que te la conteste, és per a dos anys, amb pròrroga per 
a dos més, per tant els 500.000 euros podria ser o no podria ser. Val, en primer lloc, segon s'amplia 
una part més no és el doble, una part més perquè s'amplien els servicis, és a dir, la piscina coberta 
estarà tot el dia oberta, no es tancara i a l'estiu també estarà més temps oberta, per tant el servici de 
cara a la ciutadania tindran més. Tin en compte que en la piscina, sobretot en la piscina coberta, tin 
en compte que sempre hi ha hagut molta demanda, tu ho saps massa bé, que hem tingut molts 
problemes en eixe tema. Per tant crec que quedara tot cobert, a veure si deixem de no tindre reserves 
en este sentit, i eixe espai que serà d'obertura que serà un poc més prompte, i a mig dia perquè per a 
aquella gent que és veritat que en les hores que no podia anar, perquè ara podrà anar. Respecte al 
segon tema de salaris supose jo que l'empresa tindrà, nosaltres ens hem agafat al salari que 
correspon a cada categoria, és a dir, monitòries i tal. Es veritat que vaig a dir-te una cosa, és veritat 
que es va pressupostar ¾ i és una hora la que es queden, si tu te n'has adonat en el plec de 
condicions i això també s'ha ampliat després. Que més m'has dit, després això de servicis, no la 
tercera o la segona, no ho sé, l'empresa serà la que trie als treballadors, no sé el que van a pagar-los, 
el conveni és el que val.  
 

El Sr. Pérez García manifestant que  ho recalque, perquè el mateix contestarem nosaltres 
l'altra vegada i pel mateix se'ns va criticar. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que quan es produïsca ens critiqueu, nosaltres et contestem que el 

normal, nosaltres vigilarem perquè almenys com el conveni que és el que marca la llei, evidentment, 
faltaria més, i no ho poses en dubte. Vigilarem això per descomptat. 

 
El  Sr. Garrido Centelles manifestant que espere que l'empresa que entre no faça com la 

que estava abans que pagava menys. 
 

9.8. PREGUNTA 8 IN VOCE DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
  

El Sr. Pérez García manifestant que  la següent pregunta va dirigida i relacionada amb una 
altra pregunta que vam fer en el passat plenari respecte a l'ajuda o al programa de la Dipu Et Beca, i 
era preguntar si havia eixit, ja comentarem que moltes vegades hi ha possibilitats de romanents 
d'estes beques, que potser algunes poblacions no aprofiten. I era preguntar si havia eixit esta opció, 
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esta possibilitat d'ampliació i en el cas que si que haguera eixit, si l'Ajuntament ha intentat que més 
jóvens de Canals participen en este programa. La segona és, ja que va haver-hi el passat plenari un 
poc de controvèrsia quan cobrarien els becaris, si em podrien confirmar que quantitat percebran. I 
l'última és ja que se'ns va acusar “d'enchufisme”, si l'Alcalde contínua pensant i acusant 
“d'enchufisme” a les baremacions del passat equip de govern. 

 
El Sr. Alcalde manifestant que  a veure, en primer lloc, començaré per la final i després si de 

cas li donaré la paraula, perquè és directament a mi, l'altra volguera que la contestara Ricardo. Si es 
van entendre les meues paraules que jo vaig dir que el PP antic equip de govern, “enchufava”. No 
volia dir això, no volia que s'interpretara això, la qual cosa vaig dir és que per a evitar “enchufismes” 
s'ha fet de la forma que s'ha fet, simplement. Si s'entén de les meues paraules això no tinc cap 
inconvenient a demanar disculpes, i ja està, o siga no hi ha cap inconvenient, val. Quant als 
romanents si que m'agradaria que contestara Ricardo. 

 
El Sr. Requena Muñoz (del Gup municipal Gent de Canals) manifestant que bé, fas dos 

preguntes més, respecte al romanent a hores d'ara no ha eixit res, hui precisament este matí he estat 
reunit amb el departament de Desenvolupament local i promoció Socio-Económica, i a hores d'ara no 
sabem res. Sabeu que, com explicarem en el seu moment, la despesa de Diputació s'havia dividit en 
les beques de la Dipu i la de postgrau. La de postgrau l'hem dirigida, i el projecte va enfocat, cap al 
que ha comentat l'Alcalde i estem a esperant de que isca romanent. Quan isca el romanent decidirem, 
perquè no sabem en la xarrada informativa que ens va donar la Diputació, a tots aquells ajuntaments 
que van voler anar, els van dir que si haurien romanent cabria la possibilitat d'utilitzar eixe romanent o 
bé amb Dipu et beca, beques de la Dipu, de Dipu et beca perdó, és que ara es denominen beques de 
formació i al final et mareges amb tanta nomenclatura canviant, i l'altra possibilitat era la d'ampliar les 
beques de postgrau. No podem respondre respecte al salari, no t'ho puc dir exactament ara, dir-te un 
número que és el que crec que és, dir-t'ho sense assegurar-me potser faltaría a la veritat. Per tant si 
em permets t'ho diré demà mateix, perquè al final esta inclús publicat en la pròpia web, que al final és 
qüestió de mirar, que no hi ha cap problema 

 
El Sr. Alcalde manifestant que  jo per acabar, si hi ha algun problema o hi ha alguna 

controvèrsia més, la qual cosa jo intentava dir era evitar...., però si hi ha algun dubte podem agafar 
tots els expedients dels 4 anys, s'agafen els expedients dels 4 anys, si hi ha qualsevol dubte si hi ha 
“enchufisme” o no hi ha “enchufisme” s'agafen tots els expedients des del primer any i repassem, no 
hi ha cap inconvenient. Mira i vaig a fer-ho. Ja esta, es veu i si de cas es publica, si vos pareix bé, en 
la pàgina de la transparència publicarem a veure totes les persones com s'ha fet la baremació, si vos 
pareix bé jo crec que és una cosa que no deixa cap dubte. 

 
 9.9. PREGUNTA 9 IN VOCE DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
 

El Sr. Pérez García manifestant que ja estem donant-te treball. Es ràpida també. Es respecte 
a l'aplicació per a mòbils. Crec que diverses vegades per part de Reiniciem o per part d'aquest grup 
doncs s'ha fet menció a ella, una aplicació que va ser implantada per part de l'anterior equip de 
govern, l'aplicació es deia Canals en línia, i ve una mica perquè precisament fara cosa d'un mes o 
quinze dies, una persona em va preguntar que no la trobava. Val, jo al final mirant una mica, cercant 
una mica em vaig adonar que l'aplicació, com ara si que ha aparegut en alguns mitjans de 
comunicació canvia de nom Canals Connecta i canvia de color, val, jo entenc que hem estat un any, 
que entenc que canvia, ja ens han comentat per tema de recursos humans, per diversos motius al 
final hem estat un any que no hem pogut tenir aquesta eina al 100%. La meua pregunta és si al final 
el canvi de nom és perquè com l'aplicació l'havia fet un altre Equip de Govern que no és l'actual era 
per canviar, si s'ha estat un any en l'aplicació parada perquè realment veren que açò no funciona, ara 
li canviem el nom, li canviem el color i a veure si així funciona. I la pregunta ve a veure si realment es 
van a destinar recursos humans o tècnics per a fer funcionar aquesta aplicació perquè entenem que 
és una aplicació que anteriorment doncs el Regidor d’Urbanisme, Emilio, i jo també dedicava part del 
meu temps a ella, hi havia un tècnic que dedicava part del seu temps a gestionar-la, creiem que és 
una aplicació que ben gestionada pot portar molts beneficis al poble de Canals, es posen les notícies, 
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agenda, es poden fer enquestes, la gestió d'incidències que ajuda molt a detectar les problemàtiques 
que hi ha en el poble i llavors creiem que si es destinen al final els recursos que creiem, humans, pot 
ser una aplicació que beneficia al poble i si no es destinen de forma correcta, pot ser contraproduent 
al final per a aquest Consistori. 
 
 El Sr. Alcalde assenyalant que et done la raó, ha sigut una mica per açò. A veure, el canvi de 
nom i el canvi de color, a més d'intentar agafar el color institucional que hi ha, i el tema diguem 
actualitzar-ho una mica a la imatge visual d'ara, ha sigut simplement per aqueix motiu. Vull dir, és 
veritat que va estar molt temps parada la web, tot i açò que s'han atès, i hi ha un usuari que és 
Andrés, que se li han donat contestació a totes les incidències que han sorgit, no obstant açò he de 
reconèixer que no s'han donat la difusió, ni s'ha donat l'ús que s'hauria de des que hem entrat fins 
ara. En el mes de, farà tres o quatre mesos, no recorde bé, ens reunim en Enric Llusa crec que es diu 
o Llusá, que és la persona que ho ha elaborat, és la persona que és prop de València i creiem que és 
una bona aplicació i per açò el que hem fet ha sigut millorar-la, la qual cosa hem fet és que hi havia la 
versió 1.0 i hem passat a la versió 2. Hi ha hagut aqueix canvi de versió que ha tingut un cost, però un 
cost que ha repercutit al contracte del fem, a la UTE, i per tant a l'Ajuntament no li ha costat diners. El 
que estàs dient que tu  dedicaves un temps molt valuós, tu i Emilio, estic convençut igual que Mai i jo 
també li l'estem dedicant i altres persones. Hem tingut diverses reunions en diversos departaments 
perquè la idea no és que ho porte una persona tot com fins ara, perquè aquesta persona el Tècnic de 
Medi ambient sembla que siga el que ho arreplega tot, quan hi ha alguna cosa que no se sap on va li'l 
amollem a ell, i el que hem fet és intentar dividir als departaments afectats, al Departament 
d'Urbanisme, al Departament de Medi ambient, i també hem intentat que es faça col·laboració dels 
departaments que produeixen les notícies. Si la teniu instal·lada i cosa que anime a tots, es diu 
Canals Connecta, la nova aplicació, bé la mateixa aplicació la nova versió, els que teniu l'aplicatiu 
voreu que esteu rebent ja notícies per part de l'Ajuntament i aquesta és la nostra idea. Bé, que la 
notícia entre, i per açò reconeixem que és una bona aplicació i la posem en valor, estem traient 
notícies, el ple d'avui ha eixit ja publicat i ja s'està fent una campanya. Aquest mateix dilluns he anat a 
la ràdio i ho he explicat. Evidentment com estas a Barcelona segurament no podràs sentir-ho , i ja 
vaig explicar que volíem fer una presentació i la farem amb totes les eines, el portal de transparència, 
la pàgina web i aquesta eina també perquè la gent ho conega i li donarem publicitat. I res més, 
simplement anem a intentar que la gent la descarregue i li donarem publicitat i li done la paraula a 
Ricardo que també volia comentar alguna cosa. 
 

El Sr. Requena Muñoz manifestant simplement que tinc la informació, efectivament són 500 
euros per 20 hores setmanals, que és el que estava fent-se de manera ordinària ja per part de la 
Diputació. 

 
 
 

 9.10 PREC Nº 1 DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR 
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El Sr. Alcalde manifestant que a veure, la pregunta l'has presentat aquest matí, s'haguera 

pogut fer ara ací, l'haguérem intentat contestar almenys i haguera sigut immediat. No obstant açò, dir-
te que evidentment anem a contestar-te, .... bo a veure si jo deixe parlar i a mi no em deixeu parlar, 
no obstant açò, no simplement dir que contestem a una sèrie de preguntes i crec que algunes 
parlaven de la protecció de dades, simplement vull dir açò. Dir-te dues qüestions que la pregunta si 
l'hagueres fet ara haguérem intentat contestar-la, i que et contestarem evidentment com més prompte 
millor, com en l'altre cas que crec que va ser bastant ràpid. Dis-me que pregunta és, el registre 
d'entrada per a saber-ho. 
 
 La Sra. Bononad Martínez (del Grup Municipal Popular) manifestant que hi ha preguntes que 
fa molt de temps que s’han fet i no se han contestat. 
 

I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 
vint-i-dos hores i catorze minuts del dia catorze de juliol de dos mil setze. 

 
L’ Alcalde       El Secretari 

 
 
 
 
-Joan Carles Peréz Pastor-      -José Mª Trulll Ahuir- 

 

Ruego a todos los Portavoces de
Grupos Políticos en el Gobierno
Municipal del Ayuntamiento de
Canals.

C A N A L S

Habiendo presentado por registro de entrada en el día de hoy 14 de julio de
2016 y con Registros de Entrada n ú meros 3440, 3441, 3442, 3443 y 3444; sobre el
tema de la consulta popular realizada los día 20 y 21 de mayo pasados; y dado que
a nuestro entender se ha infringido la Ley de Protección de Datos Personales, por
que las consultas populares no están atribuidas a los Partidos Políticos, si no que el
artículo 41.26 del Real Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, por el que se
aprueba el Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen jurídico de la
Entidades Locales, corresponde a la Alcaldía la convocatoria de las consultas
populares municipales, en los términos del artículo 71 de la Ley 7/1985, de 2 de
abril.

Ni se pidió permiso a la Agencia de Protección de Datos, ni se hizo
inscripción alguna de personas responsables de la custodia de estos datos
personales, que para mayor infracción contenían datos de menores de edad.

Por lo que Ruego contestación a la mayor brevedad posible de los escritos
presentados en el Registro de Entrada.

G
Fdo. Am




